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Vragen van de leden Schonis en Paternotte (beiden D66) aan de Minister 
van Infrastructuur en Waterstaat en de Staatssecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat over het bericht «Onderzoek: een op de drie vluchten vanaf 
Schiphol zou ook per trein kunnen» (ingezonden 2 december 2019). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek waaraan wordt gerefereerd in het betreffende artikel?1 

Zo ja, hoe oordeelt u over de conclusies? 

Vraag 2
Hoe groot is de rol van het toerisme op het aantal vluchten van en naar 
Nederlandse vliegvelden? Hoeveel vluchten zijn dit in totaal en hoeveel 
personen worden er met het doel toerisme vervoerd? 

Vraag 3
Wat is de economische toegevoegde waarde van het aantal vakantievluchten 
aan de Nederlandse economie? 

Vraag 4
Hoeveel toeristen nemen vanuit Nederland de trein richting hun vakantiebe-
stemming? 

Vraag 5
Wat zijn de grootste drempels voor toeristen om de trein te laten staan en 
met het vliegtuig naar hun vakantiebestemming te gaan terwijl hun vakantie-
bestemming binnen de 750 km ligt en per trein goed bereikbaar is? 

Vraag 6
Bent u het ermee eens dat het noodzakelijk is al een alternatief voor vliegen 
te bieden tijdens het boeken van tickets? 

Vraag 7
Wat is de reden dat nog niet bij iedere reisorganisatie naast vliegreizen voor 
korte afstanden ook standaard treinreizen worden aangeboden? 

1 Volkskrant, 27 november 2019; https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/onderzoek-een-
op-de-drie-vluchten-vanaf-schiphol-zou-ook-per-trein-kunnen~b581a302/
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Vraag 8
Bent u bereid in gesprek te gaan met reisorganisaties om naast vliegreizen 
ook treinreizen aan te bieden? 

Vraag 9
Op welke manier wordt het reizen per trein voor korte afstanden aantrekkelij-
ker gemaakt ten opzichte van vliegreizen?
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